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 Vestegnens Rideklub  

  

Vestegnens Rideklub (VER) er beliggende på en lejet grund i Nordparken.   

Lejemålet løber frem til år 2041.   

  

Vestegnens Rideklub er stiftet den 23. februar 1967 og er en selvejende institution med hjemsted i Høje Taastrup 

Kommune (HTK). Ejerskabet af bygninger på stedet er fordelt ved, at stalden med kontorområdet er ejet af HTK, og de 

resterende bygninger er ejet af VER.  

Der er indgået en driftsaftale mellem HTK og VER, som regulerer ansvarsdelingen samt det årlige tilskud til klubbens 

drift af Rideskolen.  

 Klubbens formål er at skabe gode rammer og muligheder for, at medlemmerne kan dyrke ridesporten, og med 

udgangspunkt i og ansvar for fællesskabet og det sociale liv i klubben at udbrede kendskabet til ridesporten samt oplære 

rideskoleeleverne i alt vedrørende hestens brug og pleje.   
  

Klubben har derudover til formål på forsvarlig vis at drive rideetablissementet, som omfatter både rideskolen og 

pensionærdelen.   

Gennem dette formål er det klubbens vision at være Vestegnens mest eftertragtede Rideklub, hvilket betyder, at 

medlemmerne vælger os, fordi klubben kan være med til at udvikle og fastholde den enkeltes lyst til at være i 

ridesporten. Opnåelse af vores vision skal bl.a. måles ved, at medlemstallet af aktive medlemmer er højt, samt at 

udskiftningen er lav.  

Bestyrelsen  

Klubbens anliggender varetages af en bestyrelse på mindst 5 og maksimum 7 medlemmer, som alle vælges på 

generalforsamlingen for 2 år. Formand og kasserer vælges direkte på generalforsamlingen. Den valgte bestyrelse 

konstituerer sig med næstformand, sekretær og formænd for de enkelte udvalg.  

Bestyrelsens sammensætning  

Klubbens bestyrelse fik efter den ordinære generalforsamling marts 2024, følgende sammensætning:   

  

Formand:   Sisse Merete Østberg  

Kasserer:    Heidi Brinkbæk (fratrådt) Tina Storbugt (fratrådt),  

Jette Jeurissen Bonne (konstitueret)  

Næstformand:    Jette Jeurissen Bonne  

Sekretær:    Simone Bækman Dehn  

Bestyrelsesmedlem:  Anette Skovly Jensen (fratrådt)  

Bestyrelsesmedlem:  Tilde Bøgild Jacobsen (fratrådt) 

Bestyrelsesmedlem:                  Michael Nørremark 

Suppleant:              Bibi Hollenberg (nu bestyrelsesmedlem) 

  

Revisorer:  

Revisorer interne:                         Charlotte Hoffmann-Timmol   

Revisorer interne:                            Merete Fastø  

Revisorsuppleant:   Christine Rohde   



Registeret Revisor ekstern:   Helle Søgaard (DanRevi)   

 

På valg til kommende generalforsamling:  

Formand     Sisse Merete Østberg    

Næstformand/konstitueret kasserer Jette Jeurissen Bonne           

Bestyrelsesmedlem   Simone Bækman Dehn 

Deltagelse i bestyrelsen forudsætter, at man har mulighed for at mødes ca. 1 gang om måneden (kan være på teams) og 

samtidig har motivation for at deltage i de sociale arrangementer, der løbende afholdes, så Bestyrelsen er synlig for 

medlemmerne. Sociale arrangementer er efterspurgt og vil være et godt incitament til at dyrke fællesskabet og øge 

forståelse og respekt blandt os alle sammen. 

Bestyrelsen har i perioden marts 2024 til december 2024:   

• Afholdt ca. 1 månedligt ordinært bestyrelsesmøde med “åbent hus”, den første ½ time. Der har ikke været noget 

fremmøde til Åbent hus. 

• Afholdt en del kortere ad-hoc møder ved behov.  

• Haft løbende kontakt med HTK, Kultur og Fritid.  

• Brugt DRF og DGI’s kompetencer som sparringspartnere og særligt DGI som juridisk støtte.  

• Afholdt 1 ekstraordinær generalforsamling 

Faste tilbagevendende opgaver i Bestyrelsen  

• Årsberetning 

• Budget 

• Årsregnskab inkl. Gennemgang med interne og eksterne revisorer.  

• Indhentning af tilbud og forhandlet kontrakter med leverandører i samarbejde med personalet.  

• Indberetning af medlemstal til DIF/DRF.  

• Indberetning af medlemstal i HTK, ansøgt om drifts- og juniortilskud.  

• Ansættelser og fratrædelser - udarbejdet jobbeskrivelser.  

 

Vi har desuden i 2024 givet 3 advarsler for dårlig adfærd, der ikke lever op til vores samværspolitik. Modtagerne af 

advarslerne valgte at indgive en klage over dem til DRF (disciplinærudvalget). Vi har netop (17032024) modtaget 

afgørelsen fra DRF og kan informere om, at klagen er blevet afvist.  

Se her uddrag af svaret fra DRF (sag nr. 2024-13): 



 

 

  

Personale 2024:  

Medarbejder  Ansættelsesperiode  Type opgave  

Faste medarbejder  

Mette Alempiew  Ansat 01.05.21   Rideskoleunderviser fredag, lørdag  

Bettina Hartvig Have  Ansat 01.10.20   Rideskoleunderviser klubhold  

Emmelie Schmidt  Ansat 01.12.20   Aften fodervagt/Weekendvagt  

Annika Nørremark  Ansat 08.12.2023   Fodervagt  



Karoline Krebs-Hille Ansat 1. juni 2024 Fodervagt 

Vibeke Sørensen  Ansat 01.08.2023  Weekendvagt   

Maria K.R. Christensen Ansat 01.09.2024 Daglig leder af stald og rideskole. 

Rideskoleunderviser 

Julie Hjort Pedersen Ansat 15.08.2024 Staldmedarbejder 

Jessika Mikkeline Mølgaard Ansat 01.02.2024 Staldmedarbejder 

Andrea Grønbech Ansat 8. november 2024 Underviser 

Celina Stender Hansen Ansat 26.11 2024 Underviser 

Luna Balslev Ansat 1. august 2024 Underviser 

Vikarer  

Rikke Juul Østberg  Ansat 01.09.21  Vikar stald/rideskole/ridelejr 

Asta Glensvig Nymann  Ansat 01.08.21   Aktiv sommer/ridelejr mm.  

Melina Skaalum  Ansat 01.05.2022  Vikar rideskole  

Vi har sagt farvel til følgende personale i 2024 

Silje Vanglund  Ansat 01.08.20  Vikar weekendvagt/RS  

Helena Brinkbæk  Ansat 01.09.22  Aften fodervagt/Weekendvagt  

Henrik Krøjer Hansen  Ansat 21.03.2023  Fleksjobber  

Megan Profft Jacobsen  Ansat 01.10.19  Weekendvagt  og staldmedarbejder 

Anders Egelund  Ansat 01.08.20   Drift/Rideskoleleder  

Nataline Frydendahl  Ansat 01.09.23  Kontor + hjælper stald  

Kaya Mygind  Ansat 01.08.20  Stald + weekend.   

Lene Elisabeth Knudsen  Ansat 01.05.22  Underviser rideskole tirsdag  

Sif Jørgin Ansat 15.08.2024 Staldmedarbejder 

Cecilia Fuglevig Johnsen Ansat 01.08.2024 Stald/rideskole 

  

Alle medarbejdere har skriftlige ansættelsesaftaler. VER har indhentet børneattest på alle.   

Lønnen udbetales via Danløn.  

 Øvrigt personale tilknyttet   

Klubben har indgået samarbejde med nedenstående freelance-undervisere. Samarbejdet fortsætter så længe, der er 

opbakning fra et passende antal ryttere på VER. Samarbejdet evalueres løbende af Undervisningsudvalget, både i 

forhold til opbakning og fordeling af undervisningstider i ridehuset.   

 Dressur  

• Berider Dennis Holst.   

• Træner Kitt Sørensen   

• Underviser Michala Lisgaard  



• Underviser Anders Egelund 

 Spring  

• Gyrithe Levorsen  

Klubmedlemmer 2024. Nedenstående tabel er en kopi af Conventus indberetning for VER medlemmer under 

sportsgrenen “Ridning” til Høje Taastrup kommune foretaget den 17. december 2024 (man behøver ikke nødvendigvis at 

ride en hest for at komme med i statistikken - det er aktive og passive medlemmer af klubben som tæller       ): 

 

 Opstaldningspladser   

Rideklubben har 49 opstaldningspladser:  

Indendørs  

•  8 ponybokse på 12 kvm.   

• 27 hestebokse på 14 kvm.  

 Udendørs  

•   2 ponybokse på 12 kvm.  

• 12 hestebokse på 14 kvm.   

Fordelingen af boksene er 20 til rideskoleheste/ponyer og 29 bokse til privatheste/ponyer, herunder én boks til daglig 

leder/rideskole leder.  

 Rideskolen  

Rideskolen var fra sommeren 2024 stærkt udfordret. Takket være både de rutinerede og nytiltrådte timebetalte 

undervisere lykkedes det at gennemføre undervisningen uden aflysninger. Tak for alles tålmodighed og hjælpsomhed. 

Indrømmet at det var en forvirrende og rodet tid efter sommerferien.    
Interessen for at følge rideundervisning på VER var ikke aftagende i 2024. Der var konstant ventelister for at få en plads 

på flere af holdene.   

Bestyrelsen konstaterede at VER var ved at være udfordret på velfungerende elevheste. Desværre var det ikke muligt at 

træne to af de senest indkøbte heste til rideskoleundervisning, Arne og Oscar. Bestyrelsen gjorde et forsøg, men valgte 

at sælge Oscar og Arne. Derefter afventede bestyrelsen at en ny daglig leder af rideskolen blev ansat. Maria K.R. 

Christensen overtog ved årsskiftet stafetten med at finde mindst tre nye elevheste.  

Heste og ponyer  

Rideklubben ejer pr. 31. december 2024 19 heste/ponyer.  

Oscar som blev indkøbt i 2023 blev solgt 27. september 2024. Misty Moss som blev indkøbt i 2023 blev leveret retur til 

sælger den 18. april 2024. 

Klubben sikrer med månedslister antal timer elevhestene går, og alle rideundervisere så som vikarer deler samme bog.   

På den måde sikrer vi, at arbejdet retfærdigvis fordeles mellem hestene, og at ingen heste lider overlast.  
   



Rideskolehestenes røgt og pleje   

• Fast tilknyttet dyrlæge til rideskolen: KVL.  

• Fast tilknyttet til årlig vaccination, rasp af tænder og helbredstjek: KVL.  

• Fast tilknyttet rideskolen som beslagsmed: Peter Bihlet.   

• Alle rideskoleheste- og ponyer har hestepas, ejercertifikat og er om muligt udelukket fra konsum.  

• Klipning, behandling af mindre sår, motionering/pleje i skadesperioder.   
Anders og Nataline havde det overordnede ansvar indtil 31/6-24. Herefter overtog formanden og et 

bestyrelsesmedlem ansvaret for røgt og pleje indtil 1/10-2025. I praksis blev der ansat timelønnet personale 

hvortil de daglige opgaver blev uddelegeret til. Parterne bidrog med at efterse udstyr og bokse og hjælpe til med 

at behandle gjordsår og andre behandlinger.  

• Alle heste og ponyer får dækkener, klokker og alt det nødvendige ”udstyr” til at holde sig velfungerende. I øvrigt 

blev præmien for Mettes vinderhold i Agria konkurrencen anvendt til to dækkener. På vegne af de to heldige 

heste/ponyer siger rideskolen tak til Mettes vinderhold.   

Holdundervisningen   

Den ugentlige holdundervisning er fordelt på begynder, letøvet, øvet niveau og hver onsdag er der fast springhold. 

Holdundervisningen er fordelt på eftermiddags- og aftentimer mandag til lørdag, og søndag er elevhestenes ugentlige 

fridag.   

Alle begynderhold rider 45 min, er max. 7 ryttere pr. hold og rider i det lille ridehus.  

Letøvet og øvet hold rider 1 time og er max. 10 ryttere pr. hold og rider i det store ridehus. Ridetimerne varieres i ugens 

løb, for både rytter og heste. Der bliver afholdt byttedage, redet spring/dressur/tur m.m., ponygames og ikke mindst øvet 

programmer op til rideskolestævner. Vi ønsker at uddanne rideskolerytterne til at have en god forståelse for sikkerhed 

omkring hestene, og en forståelse af hesten som helhed. Så udover, at man (selvfølgelig) skal skal lære at ride, så 

indgår der også en gang imellem faglige og praktiske dage på rideskoleholdene, og tilbud som f.eks. opsadlingskurser, 

håndtering af heste, jordarbejde, groomingkurser, m.m. 

Rideskolerytterne rider som udgangspunkt på den samme hest/pony, så længe det giver mening for hestens og rytterens 

uddannelse og logistikken, herunder bl.a. rimeligheden i, at de erfarne ryttere rider de lidt sværere heste og overlader de 

lettere heste til de mere uerfarne ryttere.  

Partordning  

Partordning indebærer, at rytteren som udgangspunkt har den samme hest/pony at ride på i alle lektioner, undtaget 

byttedage. Rytterne lærer at passe og pleje hesten/ponyen og tage ansvar for dens udstyr, boks og pleje. Koordineringen 

af partordningen blev fortaget af Anders Egelund og Nataline. Ordningen blev desværre neddroslet efter at Anders og 

Nataline stoppede. Deres vurdering af match mellem hest og rytter fortsatte dog indtil Maria K.R. Christensen overtog 

dette ansvar. Ny partordning er i støbeskeen, og forventes klar til efter sommerferien 2025. Det skal være en ordning der 

er mere attraktiv for rytterne, men især for hestene/ponyerne. 

• Alle parter har 12 timer pligttimer pr. År. Disse timer bliver typisk afviklet ifm. Arbejdsweekender, 

oprydningsopgaver, vask, samt klipning af man og hale på andre rideskoleheste/-ponyer.  

• De erfaringer som bestyrelsen har gjort er at der var enighed om at partsordningen skal ændres. En opgave 

som blev overleveret til den nye daglige ledelse at tage hånd om.   

  

 Rideskolen har haft følgende arrangementer i 2024 

• Dressurstævne d. 17. marts og 13. oktober.  

• Springstævne d. 23. juni og 8. december.   

• Uge 29: 1) Aktiv sommer for børn i Høje Taastrup kommune. 2) Vil du være “hesteejer”? (udlejning) 



• Uge 30: 1) En dags terrænture til Vest Skoven for letøvede ryttere. 2) Enetimer på rideskolehest/-pony med 

Cecilia Fuglevig Johnsen for begyndere og øvede ryttere.  

• Uge 31: Ridelejr med overnatning for letøvede + øvede  

• Uge 32: 1) Ridelejr uden overnatning for begyndere. 2) Vil du være “hesteejer”? (udlejning) 

 

Aktivitetsudvalget har haft følgende arrangementer i 2024   

• Fastelavn med tøndeslagning 

• Julearrangement med gløgg og æbleskiver den 19. december 2024 for alle medlemmer.   Tusind tak til Keld og 

June for at byde ind og stå for arrangementet.  

Pensionærer   

VER har 29 pensionærer der spænder vidt:  

• Ryttere fra 12 år til seniorer.  

• Ungheste, modne heste og semi-pensionerede heste.  

• Dressur, spring, tur, hygge ryttere.  

• Seriøs konkurrence, konkurrence for sjov og motionister.  

• Ponyer og heste.   

Interessetimer pensionærer  

Alle pensionærer skulle i 2024 bruge 30 arbejdstimer om året pr. hest, og timerne lægges både i udvalg og på 

arbejdsdage. Mange pensionærer lægger imidlertid langt flere timer end deres interessetimer på mange forskellige 

opgaver, hvilket bestyrelsen og klubdriften sætter stor pris på og er en nødvendig for at passe på VER.   

Venteliste  

Vi har arbejdet os godt igennem ventelisten og modtaget flere nye pensionærer i 2024, hvilket bringer et friskt pust og 

nye øjne i stalden. Det giver god energi. Dejligt, at der også er kommet et par ponyryttere med deres familier, så vi også 

på den front udvikler os.  

Vi havde ved udgangen af 2024 en enkelt ledig boks. 

  

VER´s udvalg nedsat efter ordinær generalforsamling 2024:   

Drift og personaleudvalget 

Udvalgets formand: Sisse Østberg 

Udvalgets medlemmer: Den øvrige bestyrelse i større eller mindre grad. 

Udvalgets opgaver: Sikre daglig drift af stald og rideskole herunder det overordnede personaleansvar. 

Udvalgets primære opgave har været at støtte personalet gennem en periode med svære arbejdsvilkår. Siden august har 

udvalget stået for en stor del af driften sideløbende med at få rekrutteret og onboardet en ny medarbejderstab. Det har 

betydet mange forandringer og det har vores medlemmer selvfølgelig kunne mærke. 

Vi er nu igennem den sværeste periode, men skal også være opmærksomme på, at vi ikke er helt på plads endnu. Det 

kræver tid og rummelighed for nye medarbejdere at komme helt ind i deres nye roller og ansvar, da vi jo også har 

omdefineret rollerne ift. tidligere. 

Den største læring er, at der er ingen tvivl om, at personalet er den vigtigste ressource for, at VER kan eksistere. Det har 

vi i den forgangne periode mærket på egen krop.  



Stævne- og Sportsudvalget   

Udvalgets formand: Jette Jeurissen-Bonne  

Udvalgsmedlemmer: Hanne Dehn, Merete Fastø, Hanne Egelund Christensen, Rikke Juul Østberg  

Udvalgets opgaver: At afholde stævner for heste/ponyer på E, D og C niveau  

Hanne Egelund er fortsat ansvarlig for hovedopgaven med koordinering af ærespræmier til alle de afholdte stævne.  

Det øget samarbejde mellem rideskolen og privatrytterne har også båret frugt i 2024. Flere af de afholdte 

stævneweekender har være med deltagelse af både rideskolerytter og privatrytter og ikke mindst hjælper på tværs af de 

to grupper. Det øger fællesskabet på VER og et samarbejde vi forsat skal have i fokus på.  

Stævneaktiviteten i 2024 har igen være mere end året før, trods aflysning af planlagt C stævne i spring. Der er afholdt 9 

stævner i 2024 fordelt på følgende niveauer og discipliner:  

C-niveau 5 i dressur med D-klasser  

D og E niveau er fordelt med 4 rideskolestævner og 2 for privatheste. I rideskoleregi er afholdt klubmesterskab i både 

spring og dressur. Det samme er gældende for privatheste. Klubmesterskaberne blev afholdt på tværs af klubben med 

både rideskolen og privatrytterne. Disse stævner er med til at øge fællesskabet i klubben, og øger kendskabet af de to 

grene som begge er en vigtig del af vores rideklub.  

Vi har fået meget fine stævnerapporter fra de Tekniske Delegeret, som laves på C-niveau, med opfordringer til at 

forsætte vores aktiviteter. Fra deltagende rytter fra andre klubber, har vi modtaget meget fine tilbagemeldinger på selve 

stævnedagene. Ofte er meldinger: Dejligt sted, hyggelig atmosfære, flotte ærespræmier (Hanne Egelunds fortjeneste) og 

dejlig ridehal med god bundforhold. En stor tak til alle jer hjælper der yder jeres bidrag før, under og efter stævnerne - 

uden jer var det ikke muligt.    

 

Materiel- og Anlægsudvalget 

Udvalgets formand: Michael Nørremark   

Udvalgets medlemmer: Kent Østberg, Mark Aitken Krebs-Hille, Sisse Østberg  
Udvalgets opgaver: Aftaler tiltag der vedligeholder og reparerer rideklubbens bygninger, ridebaner, folde, springudstyr og 

maskiner i tæt samarbejde med personalet. I år har udvalget arbejdet med:   

o Fundet fejlen ved dræn på foldene, er stadig i kontakt med HTK om udbedring.   

o Dialog med HTK om tagkonstruktionen på stalden, som resulterede i en skydedør mellem de to nye stalde.   

o Dialog med HTK om bedre vandafledning fra belægninger, hvor der efterfølgende er udført forbedringer  

o Dialog med HTK om aljepumpe som slår relæ hele tiden. Reparation udført. Brønd udenfor skal tømmes 

ugentligt.  

o Sørget for at få repareret banejævner 

o Sørget for at få strøm i hegnet og opsat hegn ved opdeling af folde. Dannet et overblik over hvilket 

dele/områder af elektrisk hegn som skal udskiftes af profesionelle. Ad hoc. hjælp til personalet for pratisk 

udbedring/reparation af hegn. 

o Fundet løsning til forbedring af dug/presenning foran høskure. 

o Udjævnet hjørner i ridehuse. Vandet ridehuse 

o Indhentet tilbud på reparation af vandingsanlæg/sprinklere i lille ridehus 

o Sørget for aflæsninger af vandforbrug 

o Afholdt arbejdsdag den 22. juni 2024. 

o Aftalt ad hoc. opgaver med medlemmer som de har udført, såsom reparation af hegn, reparation af tromle, 

opsætning af hegn, beskæring af efeu, olieskift på traktor, og andet forefaldende arbejde.    



Listen af det arbejde, der dagligt leveres ift. vedligehold og forbedring, er mindst lige så lang og det har vores fantastiske 

personale stået for. Hvis der var ting som de ikke kunne løse, har der været en rigtig god diaalog med MAF udvalgets 

bestyrer.  

Sponsor- og Legatudvalget  

Udvalgets formand:  Sisse Østberg  

Udvalgets medlemmer: Hanne Egelund Christensen  

Udvalgets opgaver: At skaffe sponsorindtægter og tilskud til klubben samt ærespræmier til stævner.   

• Mette vandt igen Agria ridtet med sine rideskolehold, og vandt derfor et gavekort på 1500 kr.- til køb af grimer, 

dækkener mm. til rideskolen.   

Vi har forsøgt at søge et par større sponsorater hos hhv. Nordea fonden for Spar Nord, desværre uden succes. Søgning i 

Nordea fonden bremses af indhold i vores vedtægter, så her er der ingen grund til at forsøge igen.  

På stævnesiden har Hanne Egelund et fantastisk samarbejde med vores sponsorer, og har været privilegeret med 

mange fantastiske ærespræmier til vores stævner.   

Herunder er der særligt at takke House of Beauty, Taastrup Ny Vinhandel, All About balance, Spul og Rens, 

Sadelmageren.dk, Tåstrup helsekost, Cavaleros, Dyr i Centrum, Højvang Avlsgård, Hestetandklinikken, Haslevs 

Ryttershop, Rubins Dækkenvask, LL Haspeholm, Just Horsies, Goodstep Danmark, Peter Bihlet, Kvickly Taastrup, Horze 

Copenhagen og Hööks.  

 
Vi forsøger at være meget synlige på både Facebook, Equipe og under stævnerne med reklame for sponsorer.   

   

Muleposeudvalget  

Udvalget er et underudvalg til Stævne- og Sportsudvalget.   
Muleposeudvalget har til opgave at sørge for forplejning til hjælpere, gæster m.fl. ved VER’s arrangementer, ligesom 

udvalget er ansvarligt for, at klubben overholder Levnedsmiddelkontrolenhedens retningslinjer samt at forestå det årlige 

besøg af den lokale fødevaremyndighed.   

 
Undervisningsudvalget  

Udvalgets formand: Jette Jeurissen Bonne 

Udvalgets medlemmer: Mark Aitken Krebs-Hiller, Bettina Fuglevig Johnsen, Sara Bjerre Baun Mikkelsen, Merete Fastø 

og Annie Baare 

Udvalgets formål er at udarbejde forslag til faste privatundervisere baseret på medlemmernes ønsker, planlægge kurser, 

“rid for en dommer”, foredrag og miljøtræning.  

Hvis der er ønsker til nye undervisere, udarbejdes forslag til bestyrelsen, som endelig godkender.  

Mesterskaber og championater   



 

VER’s klubmestre 2024   

Dressur   

• Hest SVÆR: Anders Egelund på Cassanova Stengaard 

• Hest LET: Emilie Brun Hjuler på Axiom of Solace 

• Rideskolemester dressur: Elizabeth Weis Thomasen på Tazan  
  

Spring  

• Rideskolemester: Emma Nørremark på Lady Sally   

• Hest::Cecilia Fuglevig Johnsen på Calvin Mark 

• Pony: Isabella Fønss på Stegstedsgaards Nobel 

  

Klubchampionatsvindere 2024  

• Dressur hest:  Mia Sandager Hansen på Tullymore Moss med meget flotte 41 point 

• Dressur pony:  Ingen har meldt starter ind 

• Spring hest:  Ej optjent minimums point på 10 

• Spring pony: Isabella Hjort Fønss på Stegstedgårds Nobel med flotte 14 point 

  

Afslutning 2024 

2024 har været et “forandringens år”, hvor vi har sagt farvel til flere medarbejdere, der har været med til at tegne stedet 

på baggrund af et utrygt og konfliktfyldt arbejdsmiljø skabt af enkelte medlemmer af klubben. 

Vi har derfor været i en situation, hvor fokus har været på “at holde skruen i vandet”. VER er en driftsorganisation og vi 

har et kæmpe ansvar for vores heste og deres velfærd. Det vil altid være prioritet nr. 1.  

Og det er vi heldigvis lykkedes med og det kan vi godt være stolte af. Mange har budt ind undervejs for at støtte op, både 

medlemmer og personale. Uden den støtte var det ikke gået.  

Men konsekvensen af en sådan periode er, at andre ting har måtte komme længere ned i prioriteringen. Alligevel har vi 

kunne holde fuldt program på rideskolen og har ikke et eneste hold, der ikke er venteliste på. Stor applaus og tak til alle 

jer, der har budt ind på timerne. 

Og til alle rideskolemedlemmerne tak for jeres tålmodighed, når vi rodede lidt rundt i listerne, og ikke helt havde styr på 

det, og tak for, at I greb en kost og fejede en ekstra gang og hjalp med at fodre. Det har været guld værd. 



I skrivende stund er vi et sted, hvor vi er ved at have fået godt styr på personalet, vi har fået vendt økonomien fra 

underskud til overskud og likviditeten er på plads, så fundamentet for 2025 er på plads.  

Så nu skal der ses fremad, vi har en fantastisk klub, der ligger et super sted for både mennesker og dyr. Fundamentet er 

på plads. Det skal vi holde fast i – alle sammen. VER skal være et åndehul for os alle sammen, medlemmer, 

medarbejdere, heste, hunde og katte.  

Vi har en masse vedligeholdelsesopgaver foran os, og det skal prioriteres og rammesættes i den kommende tid.  

Vi har heldigvis fortsat en god dialog med HTK og det har blandt andet betydet ny belægning foran en del af stalden, 

fejlfinding og reparation af ajlepumpe og ikke mindst placering af en skydedør mellem staldafsnittene. Det har gjort en 

kæmpeforskel for indeklima og træk i stalden, så bestyrelsens dialog, viden og vedholdenhed har virkelig gjort en forskel. 

Vi ser frem til et dejligt 2025 på VER. 

  

 


